
گپ و گفتخبر كوتاه
قربانی: آدم های اشتباهی در فدراسیون افتضاح پاداش های میلیاردی را به بار می آورند 

تیم ملی نیاز به تغییر سبک دارد

عنایتی: در نیم فصل دوم فقط به یک تیم با كلاس باخته ایم

به  افرادی  گفت:  رایکا  فوتبال  تیم  سرمربی 
فدراسیون فوتبال می روند که کارشان این نیست و 
ناگهان این افتضاحات مانند پاداش های میلیاردی 

به بار می آید.
بر یک شب  برد 5  قربانی در خصوص  پیروز 
هفته  در  جم  جنوبی  پارس  مقابل  رایکا  گذشته 
بیست و هفتم لیگ آزادگان و اینکه آیا پیش بینی 
جدولی  بالای  تیم  یک  مقابل  را  نتیجه ای  چنین 
داشت، عنوان کرد: با این نتیجه نه ولی می دانستم 

می بریم. تیم حریف را می شناختیم.
از این به بعد هربار که تیم ما بازنده شود، 

تبانی بوده و بیانیه می دهیم!
وی با اشاره به شرایط تیم رایکا افزود: بعد از 
روندی  از  ایجاد شد،  از جدایی ام  که پس  وقفه ای 
که داشتیم دور شده بودیم و متاسفانه 7-6 هفته 
شرایط خوبی نداشتیم اما از بازی با ویستا توربین، 
تیم ما شکل واقعی خودش را پیدا کرد و اگر بررسی 
کنید شرایط خیلی خوبی از لحاظ تاکتیکی داشته 
و با احترام به حریفان، چه در دفاع و چه در حمله 
خوب  خیلی  و  رسیدند  خودباوری  به  ما  بچه های 
بازی کردند. مشکلی که در این چند هفته داشتیم؛ 
متاسفانه هیچ بازی تیم کامل را در اختیار نداشتیم 
را  اصلی  بازیکن   10 حدود  که  بود  بازی  حتی  و 

نداشتیم.
این  ولی  نیستم  بهانه  دنبال  به  گفت:  قربانی 
اتفاقات افتاد. ضمن اینکه اگر از ابتدا در ورزشگاه 
خیلی  شرایطمان  می کردیم،  بازی  بابل  تیر  هفت 
نسبت به الان فرق می کرد. الان شرایط سختی در 
جدول داریم و باید تلاش کنیم تیم را از این شرایط 
مشکلات  دارد.  دلیلی  اتفاقی  هر  ولی  کنیم  خارج 
زیادی را پشت سر گذاشتیم امیدوارم از این پس 
بتوانیم این شرایط را عوض کنیم. تلاش می کنیم 
جدول  شرایط  اینحال  با  بماند.  یک  لیگ  در  تیم 
نشان دهنده توان فنی تیم ها نیست. مسائل زیادی 
در آن دخیل است که متاسفانه گریبانگیر ما شد 
مثل  نمی خواهم  نگیریم.  نتیجه  باید  که  آنطور  تا 
بازی   7 در  کنیم  سعی  باید  بگیرم.  بهانه  دیگران 

پیش رو شرایط تیم بهتر شود.
و  دروازه بان  احضار  مورد  در  رایکا  سرمربی 
حراست  به  جم  جنوبی  پارس  فوتبال  تیم  مربی 
عنوان  هفته،  این  بازی  از  پس  فوتبال  فدراسیون 
کرد: بعد از برد ما شنیدم که حراست فدراسیون، 
آن ها را احضار کرده است. اولا که تیم ما در تامین 
خرج روزمره خودش مشکلات زیادی دارد. نه من و 
نه باشگاه ما به دنبال این کثافت کاری ها نیستیم. 
آن  بدهد  انجام  را  کاری  بخواهد  اینکه کسی  دوم 
احترام  هم  به  باید  اینکه  سوم  نمی کند.  عیان  را 
می گویم.  جنوبی  پارس  مربی  به  را  این  بگذاریم. 
در فوتبال ما عادت شده یک مربی وقتی تیمی را 
بالا ببرد  اینکه ارزش کار خودش را  برای  می برد 
از حریف خیلی تعریف و به به  چه چه می کند! ولی 

وقتی می بازد اصلا این حرف ها را نمی زند.
برد  فوتبال  بگیریم  یاد  امیدوارم  افزود:  وی 
تیم حریف  قدرت  به  وقتی می بازیم  دارد.  و بخت 
نیست.  دلیل  بی  اتفاقی  هیچ  بگذاریم.  احترام 
وقتی تیمی با 5 گل برنده می شود یعنی از لحاظ 
یاد  امیدوارم  بوده،  سرتر  حریفش  از  تاکتیکی 
بگیریم به یکدیگر احترام بگذاریم. اگر اینطور است، 
مدعی صعود  تیم  پیش  هفته  ما  رقیب  تیم  وقتی 
را در شهر خودش برد، پس آن هم تبانی بوده! از 
این به بعد هر بازی که حریف ما ببرد خودم اولین 
به  و  بوده   تبانی  و می گویم  نفر مصاحبه می کنم 
را  فوتبال  کارها  این  بدهد!  بیانیه  می گویم  باشگاه 

از بین می برد.
فدراسیون  برای  کرد:  تصریح  رایکا  سرمربی 
بعد  چندسال  ایران  فوتبال  باشد  اینطور  متاسفم. 
همه  به  را  یکدیگر  فوتبال  این  در  می  شود.  نابود 
چیز متهم می کنیم، بگذارید ما هم این کار را انجام 
بدهیم شاید چیزی عایدمان شد! این کارها درست 
نیست. باید به هم احترام بگذاریم. امیدوارم روزی 
شرایط برای همه مربیان و همه تیم ها یکسان باشد. 
آن روز معلوم می شود چه کسی از نظر فنی بهتر 
یک  این  البته  می آیند.  سرکار  شایسته ها  و  است 

آرزوی محال است!
قربانی در مورد کار کردن در لیگ برتر، اظهار 
داشت: من هم خیلی دوست دارم اما دوست داشتن 
مسائل  مربیگری  برای  متاسفانه  نیست.  کافی  من 
نیست.  مدیران  و  تیم ها  از  خیلی  اولویت  در  فنی 
رابطه حرف اول را می زند که من فاقد آن ارتباط و 
رابطه هستم. تا الان پیشنهاد به عنوان دستیار در 
لیگ برتر بوده اما به عنوان سرمربیگری پیشنهادی 
خودتان  می زند.  را  اول  حرف  روابط  است.  نشده 
بهتر می دانید. همه دوستان برای من قابل احترام 
هستند اما خیلی ها به دلیل شایستگی فنی در این 
داشتم  زیادی  در کل سختی های  نیستند.  جایگاه 
خودم  شایستگی  کار  ادامه  در  بتوانم  امیدوارم  اما 

را نشان بدهم.
تیم ملی نیاز به تغییر سبک دارد

گروه بندی  مورد  در  ملی  تیم  اسبق  مدافع 
اینکه برخی معتقدند صعود در این  جام جهانی و 
دوره کار راحتی خواهد بود، عنوان کرد: اصلا با این 
حرف موافق نیستم. همه چیز به تدارکاتی که برای 
لیگ  در  دارد.  بستگی  می گیرند  درنظر  ملی  تیم 
نباشد،  آماده  که  تیمی  است.  همین  هم  خودمان 
علیرغم اینکه خیلی ها از آن انتظار دارند نمی تواند 
نتیجه بگیرد. تدارکات و بازی های تدارکاتی خیلی 

مهم هستند.
وی افزود: من حس می کنم تیم ملی نیاز به 
تغییر سبک برای بازی با انگلیس، آمریکا یا برنده 
بازی پلی آف دارد. نمی توانید آنطور که مقابل لبنان 
و امارات و... بازی می کنید مقابل انگلیس هم بازی 
کنید. سرمربی تیم ملی باید این تغییر سبک را جا 
بیندازد و تیم آمادگی بازی با هر شیوه و سبکی را 

داشته باشد.
تدارکات  داشتن  لزوم  بر  تاکید  با  قربانی 
الان  گفت:  جهانی،  جام  شروع  از  پیش  خوب 
که  می نالند  همه  و  شده  شروع  که  می بینیم  باز 
و...  کنیم  بازی  تیم  فلان  با  نداریم  و  نمی توانیم 
حتی  نیست.  فوتبال  فدراسیون  فقط  دیگر  اینجا 
دولت هم باید وارد عمل شود چون بحث آبروی 
چرا  نمی دانم  متاسفانه  ولی  است.  مطرح  ایران 
تمرکزمان را روی زمینه های دیگر گذاشته ایم. ما 
با فوتبال می توانیم در جام جهانی خیلی از حرف 
کنیم.  مخابره  دنیا  به کل  فوتبال  از طریق  را  ها 
وارد  باید  هم  دولت  و  است  نیاز  ملی  عزم  یک 
تیم های  با  ایران  ندارد  ایرادی  هیچ  شود.  عمل 
در  می گردیم  بازهم  ولی  کند  بازی  دنیا  بزرگ 
تیم هایی  یا  آفریقا  از  روستایی  تیم  یک  با  آخر 
پیدا  را  می دهند  پول  ما  به  یا  هستند  ارزان  که 
شایسته  این  دیدیم.  تدارک  می گوییم  می کنیم، 

فوتبال ایران با این نسل طلایی نیست.

منتظریم یک نسل طلایی بیاید و کاری انجام 
بدهد

با  کار  ادامه  بحث   مورد  در  فوتبال  کارشناس 
فنی  دید  به  این ها  همه  داشت:  اظهار  اسکوچیچ، 
فدراسیون فوتبال بر می گردد. شما باید تشکیلاتی 
از لحاظ فنی داشته باشید تا بریتان استراتژی بلند 
مربی  استراتژی  آن  اساس  بر  و  کند  تعیین  مدت 
نیست.  اینطور  ایران  فوتبال  در  ولی  می گیرید. 
چقدر  ببیند  می کند  نگاه  را  جیبش  ایران  فوتبال 
پول دارد و بعد وارد بازار می شود. این نشد، دیگری 
سبکش  و  سطح  مربی  این  ندارد  کاری  اصلا  و... 
ارزان  دنبال  به  نه؟  یا  خورد  می  ایران  فوتبال  به 
ترین مربی می گردند. کسی بتوانیم پولش رابدهیم، 

شکایت نکند و راضی باشد. این درست نیست.
بلند  استراتژی  وقتی  شما  کرد:  تصریح  وی 
فقط  و  فقط  نکرده اید.  ترسیم  فنی  افق  و  مدت 
به  طلایی  نسل  یک  که  باشید  امیدوار  می توانید 
که  بکند  کاری  نسل  آن  شاید  و  بخورد  تورتان 
الان اتفاق افتاده است. نمونه آن تیم ملی المپیک 
نیست.  تیم  این  برای  فنی  انداز  ایران. هیچ چشم 
می زنیم  برسرمان  بعد  و  می شود  حذف  هرسال 
که نسل طلایی ما حذف شد! باید حذف می شده 
فنی چشم  لحاظ  از  نداشتید.  برنامه ای  چون هیچ 
بر  آدم هایی  به  آن  از  بالایی  ندارید. درصد  اندازی 
می گردد که اشتباهی به فدراسیون فوتبال می آیند 

که کارشان فوتبال نیست.
لیگ و جام حذفی را تمام می کنیم فکر 

می کنیم شق القمر شده
در  ماجدی  حضورمیرشاد  به  اشاره  با  قربانی 
راس فدراسیون فوتبال افزود: حالا خداراشکر الان 
بعد از مدت  ها یک فوتبالی در راس کار قرار گرفته 
و امیدوارم همین روند ادامه پیدا کند تا این افراد 
بررسی  را  رئیسه  هیات  اما  بیایند  فدراسیون  به 
کارشان  اما  می گذارم  احترام  آن ها  همه  به  کنید. 
بار  به  هم  افتضاحات  این  ناگهان  بعد  نیست.  این 
می آید. تیم ملی صعود کرده و فلانی آنقدر پاداش 
گرفته و... یکسری آدم هایی که کارشان این نیست 
سرکار می آیند و اصلا نمی دانند فوتبال چیست و 

چه کاری باید انجام بدهند.
وی با اشاره به شرایط مدیریتی فوتبال کشور 
ایجاد شده،  ایران  گفت: فقط روزمرگی در فوتبال 
فکر  می رسانیم  پایان  به  را  حذفی  جام  و  لیگ 
اینطور  صورتیکه  در  کرده ایم.  القمر  شق  می کنیم 
داشته  فنی  انداز  چشم  و  روند  اگر  شما  نیست. 
باشید فوتبال آلمان یا ژاپن می شوید. آلمان بعد از 
اینکه در سال 2002 از بازیکن خالی شد و نتیجه 
سال  چند  از  بعد  فنی  ریزی  برنامه  با  نمی گرفت، 
متاسفانه  ولی  کرد.  آقایی  دنیا  فوتبال  در  دوباره 
نیست.  هم  سختی  خیلی  کار  و  نداریم  را  این  ما 
ولی یک کارتخصصی است و اگر آدم فوتبالی باشد 
براساس تخصصش می تواند این تصمیمات را بگیرد.

رضا عنایتی می گوید به رتبه تک رقمی با هوادار فکر می کند و 
شاگردانش در نیم فصل دوم تنها به استقلال که صدرنشین و تیمی 

باکلاس است باخته اند.
هوادار تهران یکی از تیم های سرسخت نیم فصل دوم بوده که 
توانسته امتیازات خوبی جمع کند؛ تیمی که ابتدای فصل به عنوان 
گزینه سقوط از آن یاد می شد حالا برای رسیدن به نیمه بالای جدول 

تلاش می کند.
*در خصوص بازی های دوستانه اخیر که با مس، پیکان و 

استقلال داشتید صحبت کنید. 
شرایط  از  بچه ها  اینکه  برای  لیگ  تعطیلی  به  توجه  با  عنایتی: 
بازی خارج نشوند بازی های تدارکاتی خوبی انجام دادیم و فکر می کنم 
به چیزی که می خواستیم رسیدیم. تمام بازیکنان بازی کردند و برای 
من دستاورد بسیار بزرگی بود که در هر سه بازی توانستیم از بازیکنان 
جوان و امید استفاده کنیم و این جوانان نمره قبولی را گرفتند؛ بسیار 
خوب جواب دادند و من از این لحاظ بسیار راضی هستم. بدنسازی 
انجام دادیم و با تیم های خوبی بازی داشتیم و برای شش بازی باقی 
مانده مقابل حریفان سر سخت آماده می شویم. انشالله بتوانیم با تلاش 
بچه ها این شش بازی را پشت سر بگذاریم و در جدول رتبه خوبی 

داشته باشیم.
*بازی دوستانه با استقلال چه طور بود؟

بود  داشتیم که سنگین  بازی  پیکان  با  آن  از  قبل  روز  عنایتی: 
پیکان  با  بازی  برای  را  نفر  پانزده  کنیم؛  تیم درست  کردیم  و سعی 
بازی  داشتیم.  نگه  استقلال  با  بازی  برای  را  نفر  پانزده  و  فرستادیم 
سنگینی بود اما برای من بسیار خوشایند و خوشحال کننده بود که 
جوانان  ما توانستند نمره قبولی را بگیرند. امیدوارم با همین شرایط به 
جلو بروند. ما می دانیم استقلال شرایط بسیار خوبی دارد و با اختلاف 
امتیاز خوبی در صدر جدول است. با تیم بزرگی بازی کردیم و اعتماد 

به نفس مان را بالا بردیم و برای بازی های پیش رو آماده شدیم.
که جنجالی شده  استقلال  با  قبل  بازی رسمی  *برخلاف 

بود این بازی بسیار گرم و صمیمانه بود . 
در  اوقات  بعضی  که  نداشتیم. صحبت هایی  جنجال  ما  عنایتی: 
داوری  بحث  دلیل  به  است  ممکن  می شود،  بازی ها  از  سری  یک 
دوستانه  است  مشخص  اسمش  از  که  همان طور  بازی  این  اما  باشد 
است و مربیان تلاش می کنند به تفکراتی برسند که می خواهند در 

بازی رسمی از آن ها استفاده کنند. ما همیشه آرزوی موفقیت برای 
استقلال کردیم. استقلال، تیم فوق العاده خوب، باشخصیت و دارای 
بازیکنان بزرگ بین المللی است و با توجه به نتایج بدون باختی که در 
لیگ داشتند تیمی باشخصیت هستند. من همیشه گفتم یک هوادار 
استقلال هستم و همیشه دوست دارم این تیم موفق شود و آرزوی 
پایان فصل  امیدوارم در  دارم.  و کادرفنی اش  تیم  این  برای  موفقیت 

بتوانند جام قهرمانی را بگیرند.
بازی  در  اما  باختید  استقلال  از  فقط  دوم  فصل  نیم  *در 

دوستانه شب گذشته استقلال را متوقف کردید. 
عنایتی: بازی رسمی با استقلال در شرایط خیلی خاصی برای ما 
برگزار شد. چندبار بازی ما کنسل شد و تاریخش تغییر کرد و تمام 
برنامه ریزی های ما را برهم ریخت و بعد از آن بازی ما به تعطیلات 
با اینکه این بازی باید قبل از تعطیلات برگزار می شد اما آن  رفتیم 
اتفاق افتاد. ما به یک تیم با کلاس که باختی در لیگ نداشت بازی 
را واگذار کردیم اما به گذشته برنمی گردیم و نگاه ما رو به جلو است.

*در لیگ کم گل می خورید و جزو تیم هایی با خط دفاعی 
خوب هستید ولی ضعف در خط حمله شما احساس می شود و 
گل کم می زنید اما در بازی های دوستانه اخیر برعکس شد؛ به 

خوبی گل زدید و گل های زیادی هم دریافت کردید. 
عنایتی: دقیقا به همین صورت است. ما مقداری سیستم مان را 
تغییر دادیم، بازیکنان را جابه جا کردیم تا محک بخورند و به همین 
دلیل بازی های پر گلی از نظر گل زده و خورده شد ولی اعتقاد من 
این است که ساختار دفاعی یا هجومی یک تیم باید درست باشد. من 
اعتقاد ندارم وقتی تیم گل نمی زند فقط خط حمله مقصر است بلکه 
ساختار هجومی مشکل دارد. تفکر دفاعی ما بسیار خوب شده است؛ 
این مشکلی بود که در لیگ یک داشتیم اما خداراشکر توانستیم آن 
را رفع کنیم. امیدوارم با یک تفکر هجومی کارهای روبه جلو را انجام 

دهیم و بازی های خوبی داشته باشیم؛ گل بزنیم و گل نخوریم.
اصفهان  در  است.  آهن  با ذوب  بعدی شما  *بازی رسمی 
این تیم را با یک گل بردید. نظر شما درباره شرایط این بازی 

چیست؟
اول کاملا متحول شده  نیم فصل  به  عنایتی: ذوب آهن نسبت 
است و تغییرات زیادی داشته و نتایج قابل قبولی کسب کرده است. 
ما می دانیم بازی سختی مقابل این تیم با شخصیت که نایب قهرمانی 

آسیا را دارد خواهیم داشت. برای موفقیت تمام تلاش مان را می کنیم، 
از این تیم داشتیم و نقاط ضعف و قوت آن ها را کاملا  آنالیز خوبی 
می دانیم. انشاالله بتوانیم بازی خوبی انجام دهیم و با توجه به اینکه 

بازی خانگی است بتوانیم دست پر از زمین خارج شویم.
*برای فصل بعد برنامه ای دارید؟ در تیم هوادار می مانید؟

عنایتی: قرار داد من با باشگاه هوادار یک ساله است و صحبتی 
فکر  موضوع  این  به  فعلا  ندادیم.  انجام  رفتن  یا  ماندن  درخصوص 
با  و  دارم  تعهد  تیم  این  به  نسبت  من  داریم،  بازی  نمی کنیم. شش 
آینده چه  در  دید  باید  می کنم،  تلاش  موفقیتش  برای  وجودم  تمام 

اتفاقی خواهد افتاد.
*هدف شما برای جایگاه نهایی هوادار در این فصل چیست؟

عنایی: از ابتدا که شروع به کار کردیم، در نشستی که با مدیران 
داشتیم و طبق برنامه ریزی ای که خودمان انجام دادیم بقا در لیگ 
برتر برای ما اولویت اول بود. خواسته ما همین بود که بتوانیم سهمیه 
هوادار را در لیگ برتر حفظ کنیم و اگر قسمت شد و ماندیم با یک 
برنامه ریزی و شرایط بهتر برنامه خوبی برای سال  های آینده بریزیم. 
ثبات بسیار مهم است و سعی کردیم امسال هوادار را به یک ثبات 

برسانیم. اگر در خدمت هوادار بودیم برنامه ریزی می کنیم.
*به رده های بالاتر و نیمه اول جدول فکر می کنید؟

عنایتی: صددرصد فکر می کنیم. به این صورت نیست که فقط به 
بقا فکر کنیم. الان وضعیت این را داریم که در جدول تک رقمی شویم 
و شرایط خوبی داشته باشیم، برای این جایگاه بسیار تلاش می کنیم.

تیم ملی با برند داخلی در جام جهانی 2022
تیم ملی به احتمال قوی با برند داخلی در 
شرکت  دوحه  در   2022 جهانی  جام  مسابقات 

خواهد کرد.
روسیه  در   2018 جهانی  جام  از  پیش 
آدیداس اعلام کرد به دلیل تحریم خزانه داری 
آمریکا نمی تواند به همکاری خود با فدراسیون 
که  نایکی  شرکت  اعلام  و  دهد  ادامه  فوتبال 
های  کفش  از  ایران  فوتبال  ملی  تیم  بازیکنان 
این شرکت تولیدی استفاده نکنند واکنش شدید 
کارلوس کی روش سرمربی وقت تیم ملی را به 
همراه داشت و حتی موجب مصاحبه این مربی 

علیه شرکت آمریکایی شد.
در  سعی  ملی  تیم  اخیر  سال  دو  یکی  در 
یک  که  داشت  اشپورت  آل  شرکت  با  همکاری 
قرارداد  این  تازگی  به  اما  است  آلمانی  شرکت 
همکاری هم فسخ شده و به نظر می رسد تیم 
ملی با برند داخلی به جام جهانی دوحه می رود. 
این  احسان اصولی سخنگوی فدراسیون فوتبال 
خبر را کرد و در پاسخ به این سوال که تکلیف 
حامی تیم ملی در جام جهانی چه خواهد شد؟ 
می گوید: »فدراسیون فوتبال پیش از این با یک 
مجموعه قرارداد داشت که در چند نوبت مکاتبه 
شد و در نهایت اعلام فسخ شد. فراخوانی را در 
فدراسیون  حقوقی  دپارتمان  در  خصوص  این 
است  فرصت  اردیبهشت   19 تا  کردیم ،  منتشر 
نمایندگان  چه  و  داخلی  تولیدکنندگان  چه  که 
خارجی می توانند در این فراخوان شرکت کنند، 
با توجه به بسته ای که اعلام کردیم می توانند به 
را  پیشنهادشان  فوتبال  فدراسیون  عنوان حامی 
بدهند و ما بعد از 19 اردیبهشت این پیشنهادات 
اعلام  را  نتیجه  درنهایت  و  می کنیم  بررسی  را 
فدراسیون  در  ما  علاقه  و  تمایل  کرد.  خواهیم 
انصافا  برندهای داخلی است،  از  فوتبال استفاده 
تولیدات خوب داخلی داریم و بعضی از برندهای 
ایرانی در مسابقات بین المللی خوب درخشیدند. 
موضوع  این  تولیدکنندگان  تعدد  به  توجه  با 
مشخص  چارچوب  در  تا  دادیم  فراخوان  را 
یکی  فدراسیون هم  و  ارائه کنند  را  پیشنهادات 
از مجموعه هایی که شرایط بهتری دارد، انتخاب 

خواهد کرد.«
انجام  اصولی  که  هایی  به صحبت  توجه  با 
برند مجید  با  ملی  تیم  پیش بینی می شود  داد 
از  اما  است  ایرانی  که  برندی  دوحه شود.  راهی 
چند تیم خارجی در رشته های مختلف ورزشی 

حمایت می کند.

جلسه بی نتیجه کمیته فنی برای 
انتخاب سرمربی جوانان

گفت:  فوتبال  فدراسیون  فنی  کمیته  عضو 
به  تیم ملی جوانان  انتخاب سرمربی  برای  اعضا 

نتیجه نرسیدند.
برای  امروز  فوتبال  فدراسیون  فنی  کمیته 
سرمربیگری  های  گزینه  های  برنامه  بررسی 
صمد  پیروانی،  امیرحسین  با  جوانان  ملی  تیم 
و  میرزاییان  امیر  مطلق،  نامجو  مجید  مرفاوی، 
داود مهابادی جلسات جداگانه ای را برگزار کرد.
با  فنی  کمیته  اعضای  این جلسات  از  پس 
خبرنگاران صحبت نکردند و فقط پرویز مظلومی 
اظهار  رسانه  اهالی  با  کوتاه  گویی  و  گفت  در 
قرار  نرسیدیم.  خاصی  بندی  جمع  به  داشت: 
است ابراهیم قاسمپور به عنوان سخنگوی کمیته 
البته گزینه های دیگری هم  فنی صحبت کند. 
به  امروز  جلسه  در  اما  داریم  سرمربیگری  برای 

جمع بندی نرسیدیم.

 حضور هواداران در بازی 
سپاهان - استقلال قطعی شد

رئیس هیأت فوتبال استان اصفهان از صدور 
اصفهان  ورزشگاه های  در  هواداران  مجوز حضور 

خبر داد.
در  فوتبال  هیأت  رئیس  طاهری  علی 
اصفهان پیرامون آخرین وضعیت حضور هواداران 
برگزاری  از  پس  داشت:  اظهار  استادیوم ها  در 
و  سازمان ها  عوامل  حضور  با  جلسه  چندین 
دستگاه های دخیل در بحث برگزاری مسابقات، 
طبق پروتکل اعلامی از سوی فدراسیون فوتبال 
 ۳0 تخصیص  مجوز  ایران،  اسلامی  جمهوری 
درصد از ظرفیت ورزشگاه های استان برای حضور 
هواداران از سوی شورای تأمین استان صادر شد؛ 
مقابل  مبارکه سپاهان  فولاد  دیدار  رو  از همین 
استقلال تهران و همچنین دیدار تیم ذوب آهن 
هواداران  حضور  با  تهران  پرسپولیس  مقابل 

خواهد بود.
وی در خصوص سهمیه تیم ها از ۳0 درصد 
آئین نامه،  طبق  داشت:  اظهار  ورزشگاه  ظرفیت 
90 درصد از سهمیه ۳0 درصدی به تیم میزبان 
و 10 درصد از این ظرفیت به تیم میهمان تعلق 

خواهد داشت. 
طاهری در خصوص بلیط  فروشی مسابقات 
از  دیدارها  بلیط فروشی  کرد:  تشریح  رو  پیش 
این پس صرفا به صورت الکترونیکی امکان پذیر 
بلیط فروشی  و  بلیط کاغذی  و دیگر  بود  خواهد 
به صورت حضوری میسر نخواهد بود؛ دو باشگاه 
جهت  را  لازم  سخت افزار  ذوب آهن  و  سپاهان 
آدرس  و  کرده اند  آماده  بلیط فروشی  سامانه 
اعلام  زودی  به  اینترنتی  بلیط  فروش  سامانه 

خواهد شد.
رئیس هیأت فوتبال استان اصفهان تشریح 
سامانه  بودن  الکترونیکی  به  توجه  با  کرد: 
به  موفق  که  عزیزی  هواداران  از  بلیط فروشی، 
خرید بلیط نشده اند درخواست می شود از تجمع 
مقابل درب ورزشگاه ها جهت نظم دهی به شرایط 
هیچ  به  کنند،  خودداری  اکیدا  بازی  برگزاری 
خارج  هواداران  حضور  ظرفیت  و  شرایط  عنوان 
از سهمیه و تعداد پیش بینی شده تغییر نخواهد 
الکترونیک  بلیط  فاقد  هواداران  ورود  از  و  کرد 
انتظامی جلوگیری  نیروی  توسط عوامل محترم 

به عمل خواهد آمد.
هواداران  بودن  واکسینه  خصوص  در  وی 
اضافه کرد: سامانه های بلیط فروشی به سامانه های 
وزارت بهداشت متصل است و برای هوادارانی که 
از دریافت دز دوم واکسن آن ها کمتر از 1۴ روز 
سپری شده باشد، امکان خرید بلیط وجود ندارد.

می خواهم شش هفته بجنگم و قهرمان شویم و بعد...
توضیح رضا اسدی درباره جدایی از پرسپولیس

اخبار  به  پرسپولیس  هشت  شماره  هافبک 
مربوط به جدایی از این تیم واکنش نشان داد.

رضا اسدی که به عنوان یک خرید پر سر و 
صدا به جمع پرسپولیسی ها اضافه شد، علیرغم 
با ۴ گل  توانسته  بود  هجمه هایی که متوجهش 
زده و سه پاس گل عملکرد قابل دفاعی از خود به 
جا بگذارد. با این حال طی روزهای اخیر اخباری 
مبنی بر توافق او با باشگاه بوریرام تایلند با مبلغ 
1.8 میلیون دلار برای دو فصل شکل گرفته که 
اکنون با توضیحات این بازیکن همراه شده است.
درباره  مدت  ها  از  بعد  پرسپولیس  هافبک 
ماجرای این پیشنهاد و انتقال احتمالی و شرایط 
فصل  پایان  به  مانده  هفته  فاصله شش  در  تیم 

واکنش نشان داد که در ادامه می خوانید.
بحث مربوط به جدایی ات از پرسپولیس 
مهمترین موضوع در این روزهاست. درباره 

آن صحبت می کنی؟
این پیشنهاد را مدت هاست که دریافت کرده ام 
اما قصد رسانه ای شدن آن را نداشتم. چون در این 
در  پرسپولیس  کرد.  نگاه  شخصی  نباید  مقطع  
شرایط حساسی است و اکنون وقت انتخاب تیم 
آینده نیست. بابت اینکه الان هم جواب تلفن را 
داده ام فقط خواستم تا موضوع روشن شود و دیگر 

هیچ بحثی درباره این موضوع نخواهم کرد.
اما در این مقطع اینکه بحث جدایی و 

پیشنهادت شکل بگیرد...
در  رسانه.  نه  و  هستم  حاشیه  اهل  نه  من 
به  توجه  بدون  کردم  را  کارم  هم  فصل  طول 
اتفاقات. فکر کنم این اولین بار است که مصاحبه 
می کنم و یکی دو بار هم بعد از بازی ها صحبت 
کردم. البته هیچ حرفی واقعا ندارم و می خواهم 
داشته  را  عملکرد  بهترین  باقیمانده  فرصت  در 
باشم و کاملا روی تمرین و بازی ها تمرکز کنم. 
باعث  من  برای  پرسپولیس  پیراهن  پوشیدن 
است  بزرگی  باشگاه  پرسپولیس  است.  افتخار 
بازی  تیم  این  در  دارند  آرزو  بازیکنان  همه  که 
با  نیستم.  مستثنی  قائده  این  از  هم  من  کنند. 
تمام وجود پرسپولیس را انتخاب کردم و قرارداد 
پرسپولیس  از  تا  بیفتد  اتفاقی  اگر  اینکه  بستم. 
ضرر  که  هستم  من  این  مسلما  هم  شوم  جدا 
می کنم. هر بازیکنی از پرسپولیس جدا بشود آن 
بازیکن است که ضرر می کند و در این مساله به 
هیچ وجه شکی وجود ندارد. پرسپولیس همیشه 
اعتبار  و همیشه  دارد  و  داشته  بزرگی  بازیکنان 
پوشیدن  و  کردن  بازی   . است  ایران  فوتبال 
افتخار  بازیکنی  هر  برای  پرسپولیس  پیراهن 
را  تیم  این  پیراهن  الان که  را  این حرف  است، 
بر تن دارم نمی زنم، وقتی که خواستم به اینجا 

بیایم هم به همین موضوع فکر کردم.
که  پیشنهادی  و  قرارداد  مبلغ  درباره 

شده صحبت می کنی؟
بوریرام بزرگترین باشگاه تایلند است. اکنون 
اخیر هم  و در سال های  این کشور  قهرمان  هم 
همیشه در لیگ قهرمانان حاضر بوده است. با این 
حال علیرغم بحثی که شما درباره مبلغ قرارداد 
فصلی  است.  نبوده  پول  اولویت  من  برای  دارید 
که به اتریش رفتم پیشنهاداتی با رقم های بسیار 
بیشتری از پیشنهاد اتریش داشتم اما به آن تیم 
رفتم با رقمی کمتر. همه شرایط یک پیشنهاد را 

بررسی می کنم.
در  حضورت  زمان  در  و  این  از  پیش 
بوریرام شکل  به  انتقالت  تراکتور هم بحث 
دوباره  سال  سه  از  بعد  اکنون  بود.  گرفته 

همان تیم.... 
این تیم طی این سال ها برای من بارها آفر 
است  سال  سه  را  تایلند  پیشنهاد  بود.  فرستاده 
که دارم و دو بار آن را رد کرده ام و اکنون دوباره 
پیشنهادی آمده است ولی هنوز تصمیمی نهایی 
را نگرفتم. همیشه تردیدهایی برای بازی در لیگ 

تایلند داشته ام که شخصی است.
از  یا  پایان باشد  این لیگ  اینکه شاید 

نظر پیشرفت به تو کمک نکند؟
من باید به همه مسائل نگاه کنم. همیشه به 
اتفاقات شخصی نگاه می کنم. وقتی پیشنهادات 
و  رفتم  اتریش  لیگ  به  داشتم   ایران  از  خوبی 
وقتی هم در ابتدای فصل چند پیشنهاد داشتم 
بهترین را پرسپولیس دیدم و با افتخار این تیم را 
انتخاب کردم. بیایید حرف را ادامه ندهیم؛ الان 
پرسپولیس بازی های مهمی در پیش دارد. امید 
تمام هواداران به این شش بازی باقی مانده است. 
همه هواداران و اعضای تیم به امید موفقیت در 
این بازی ها کار را دنبال می کنند. من هم تمام 
توجهم در حال حاضر روی بازی و تمرین است 
بدهد.  رخ  فصل  پایان  در  خوبی  اتفاق  اینکه  و 
برای  زیادی  شانس  و  هستیم  جدول  دوم  ما 
و  داریم  فاصله  خوب  فصل  یک  به  دادن  پایان 

نمی خواهیم این فرصت را از دست بدهیم.
این یعنی در پایان فصل از پرسپولیس 

جدا خواهی شد؟
بازی  از  بعد  برای  بماند  سوال  این  پاسخ 
سی ام و به قولی آخر فصل. الان وقت جنگیدن 
و تلاش است. اینکه بجنگیم تا اتفاقات خوبی را 

رقم بزنیم و یک فصل فوق العاده .
پس امیدوار به قهرمانی هستی، حتی با 

اختلاف شش امتیازی با استقلال؟
فصل تمام شده؟ الان هفته بیست و چهارم 
هستیم. هیچ چیز تمام نشده و همه چیز امکان 
هم  تسلیم  و  نیستیم  ناامید  ما  بدهد.  رخ  دارد 
به  قهرمانی  با  را  فصل  تا  امیدواریم  نشده ایم. 
پایان برسانیم و برای آن تلاش می کنیم. شخصا 
برای این قهرمانی و اتفاقات خوب پایان فصل با 
بالاترین توان و انگیزه حاضر خواهیم شد و این 
جو و خواسته را در بین تک تک هم تیمی هایم 

هم می بینم. پس تا روز پایانی باید بجنگیم.

انگلیس - ایران: طرفداران كدام تیم در قطر بیشتر است؟
تیم ملی انگلیس در دیدار برابر تیم ملی ایران 
در مرحله گروهی جام جهانی تنها 2500 بلیت در 
اولین  در  انگلیس  ملی  تیم  داشت.  خواهد  اختیار 
جهانی  جام  رقابت های  گروهی  مرحله  از  دیدار 

2022 قطر باید به مصاف تیم ملی ایران برود. 
ظرفیت  از  درصد  هشت  بلیت فروشی  فیفا 
طریق  از  را  بازی  هر  برگزاری  محل  ورزشگاه 
تیم  دو  هواداران  اختیار  در  فوتبال  فدراسیون های 
انگلیس  فوتبال  اتحادیه  یعنی  این  و  می دهد  قرار 
تنها 2۴89 بلیت برای بازی اول برابر ایران دریافت 
المللی  خواهد کرد که قرار است در ورزشگاه بین 

خلیفه برگزار شود. 
 1785 شده،  اعلام  بلیت های  تعداد  بین  از 
قرار دارد که هرکدام  ارزان قیمت  بلیت در بخش 
5۳ پوند است، 595 بلیت در بخش معمولی که هر 
کدام 126 پوند است و فقط 100 بلیت در بخش 
هر  ارزش  که  دارد  قرار  قیمت  بالاترین  با  و  ویژه 

کدام از آنها 168 پوند است. 

طبیعی است که بلیت های ظرفیت باقی مانده 
از طریق سایت فیفا به فروش می رسد و هواداران 
راه  این  از  جداگانه  می توانند  ایران  و  انگلستان 
به  توجه  با  کنند.  اقدام  بلیت  تهیه  به  نسبت  هم 
انگلیس،  به  نسبت  قطر  به  ایران  بودن  نزدیک تر 
از  بیشتر  ایرانی  تماشاگران  می شود  پیش بینی 
طرفداران سه شیرها در ورزشگاه حاضر شوند. چرا 
بازی  جذاب ترین  البته  و  مهم ترین  بازی  این  که 
احتمالا  اما  می رود  شمار  به  ایرانی  هواداران  برای 
بالای  بسیار  شانس  به  توجه  با  انگلیس  هواداران 
رقابت ها  پایانی  مراحل  در  حضور  برای  تیمشان 
ندارند  قطر  در  حداکثری  حضور  برای  عجله ای 
بعد  انگلیسی ها  فیفا  سایت  اعلام  طبق  هرچند 
که  بودند  کشوری  سومین  برزیل،  و  آرژانتین  از 
سایت  در  بلیت  خرید  برای  درخواست  بیشترین 
نیز  ایران  فوتبال  فدراسیون  کرده اند.  ثبت  را  فیفا 
از  فیفا  طرف  از  اختصاص یافته  بلیت های  برای 
افراد  لیست  و  آورد  عمل  به  نام  ثبت  علاقه مندان 

قرعه کشی  با  تا  کرد  ارسال  فیفا  به  را  متقاضی 
بلیت  هزار   6 تکلیف  جهانی،  فدراسیون  توسط 
ایران  فوتبال  فدراسیون  برای  شده  گرفته  نظر  در 
در جام جهانی مشخص  ایران  بازی  با سه  مرتبط 
شود. بنابراین تیم ملی ایران نیز به صورت رسمی 
و طبق سهمیه اختصاص داده شده از طرف فیفا از 

همان ظرفیت 8 درصدی برخوردار است.
انگلیس در بازی برابر آمریکا که در ورزشگاه 
البیت برگزار خواهد شد سهمیه ۴158 نفری را در 
اختیار دارد و در بازی آخر که برابر یکی از سه تیم 
ولز، اسکاتلند یا اوکراین در ورزشگاه احمد بن علی 
اختیار  را در  بلیت  تنها 2۳۳9  نیز  برگزار می شود 

خواهد داشت. 
اگر انگلیس موفق به صعود از مرحله گروهی 
بشود، در بازی مرحله یک هشتم ۳009 بلیت برای 
هوادارانش دریافت خواهد کرد. همچنین فیفا وعده 
داده که در صورت حضور این تیم در مرحله یک 
چهارم، حداقل ۳509 بلیت در اختیار این تیم قرار 

دهد. 
سه شیرها همچنین با حضور در نمیه نهایی 
بالاترین  قیمت  که  می کنند  دریافت  بلیت   ۳۳75

بلیت در بین آنها 80۴ پوند خواهد بود. 
اگر تیم ساوت گیت موفق به حضور در فینال 
شود نیز 5109 بلیت در اختیار اتحادیه فوتبال این 
کشور قرار می گیرد که گرانقیمت ترین آنها 1۳52 

پوند خواهد بود.
بلیت های  برای  نیز  ایران  فوتبال  فدراسیون 
ثبت  علاقه مندان  از  فیفا  طرف  از  اختصاص یافته 
به  را  متقاضی  افراد  لیست  و  آورد  عمل  به  نام 
فدراسیون  توسط  قرعه کشی  با  تا  ارسال کرد  فیفا 
شده  گرفته  نظر  در  بلیت  هزار   6 تکلیف  جهانی، 
بازی  سه  با  مرتبط  ایران  فوتبال  فدراسیون  برای 
تیم  بنابراین  شود.  مشخص  جهانی  جام  در  ایران 
سهمیه  طبق  و  رسمی  صورت  به  نیز  ایران  ملی 
اختصاص داده شده از طرف فیفا از همان ظرفیت 

8 درصدی برخوردار است.
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